
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 5. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 18

Vil ministeren – i betragtning af, at der angiveligt kun er brugt 120 mio. kr. af

de afsatte 180 mio. kr. til omsorgstandpleje - dels vurdere, om kommunerne

har været opsøgende nok i forhold til brug af pengene i relation til målgrupper-

ne, dels oversende udvalget en oversigt, der fordelt på de 98 kommuner viser,

hvor stor en andel af midlerne de enkelte kommuner har forbrugt i forhold til

det beløb de forholdsmæssigt kunne have forbrugt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-

sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand

1/1

Sundheds- og Ældreudvalget 2016-17
(Omtryk  - 20-10-2016 - Ændret adressat) SUU Alm.del -  Spørgsmål 18

Offentligt


